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親愛的同鄉新春愉快: 

 

金風徐徐去暑氣，瑞雪飄飄兆豐年!感謝神不但沒有無盡炎熱的夏日，也沒有連續嚴酷的冬天。在這

感恩的季節，感謝同鄉踴躍熱心參與同鄉會活動，八月艷陽天，我們到海邊樹陰下野餐並吹吹帶有

鹹味的海風! 九月金秋時分更迎來前院長游錫堃先生。十一月上旬應台北市宜蘭縣同鄉會會長之邀，

我們會長也趕回台灣參加五十周年年會並為游院長的不分區立委選舉加油打氣。當然，今年會員間

和其他組織間也有不少活動及新聞，在這兒一併向同鄉報告。 

 

另外，有一件重要的事向同鄉報告: 幾次在紐澤西的年會總碰到大雪，增加同鄉不少交通困難 幾經

討論之後，決定年會往後延到春天時分，目前暫定為四月十八日。一方面交通容易多了，另一方面

也可以踏青。鳥語花香，春風拂面，讓大家可以有溫馨快樂的一天。同時，這個冬天同鄉可以窩在

家裡發揮您的天賦提筆為我們的年刊盡力。這幾年同鄉的努力已使我們的年刊在社區中頗獲好評，

讓我們一齊努力再出一本內容豐富、多彩多姿、值得珍藏 又高水準的年刊。 

 

更鼓勵大家投稿，為個人在人生中寫下註腳。無論是您的大作或是下一代的結晶，無論是台語、華

語或英語都歡迎。若可能，會將作品翻譯成中文。請在二月中旬前把您的大作無論是文章、照片、

畫作或書法並以電子郵件寄給編輯委員會或會長。 

一、八月艷陽天 我們到海邊野餐並吹吹海風! 

  
二、九月金秋時分迎來前院長游錫堃先生

 

三、十一月上旬台北市宜蘭縣同鄉會五十周

年慶 
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四、十二月初  台灣會館感恩募款餐會

  
五、畢業四十周年台大重聚-電機系有 60 人 

 

六、這些都是蘭陽子弟 

 
 

 

2000 年會: 四月十九日 禮拜日下午 13:00PM 

地點: 林宮餐廳 (40 Speedwell Ave., Morristown, NJ 07960) 

費用: $35.00 

為了有高水準的年刊，又要壓低餐費鼓勵大家參與；我們需要您的奉獻及提供抽獎獎品。支票抬頭

請寫"Gheelan Assoc. of USA" 並寄到 "59A Nassau Drive, Great Neck, NY 11021"。 

 

謝謝您為同鄉會及台灣付出的一切! 並敬祝   歲歲平安、新春愉快！ 

會長 林振成 及理事會理事們敬上     01/20/2020 
Email: rlin4633@yahoo.com Mobile: (917)754-8503 

 

榮譽顧問:李銘正、林秀合 

理事:李品逸 Noto Lee: Pingyi.Noto@mrm-mccann.com  Tel: 917-828-1493  

藍聰隆 Stephen Lan: golflan@yahoo.com Tel: 973-615-6658 

鄭美玲 MaiLin Jan: jan.mailin@gmail.com Tel: 516-993-4142 

宋嫣容 Daphne Sung: daphnesung@earthlink.net Tel: 718-274-4599 

尤從寧 Stella Yu: yu1122@yahoo.com Tel: 973-831-7687 

黃賜生 Steven Huang: foldiefoodie@gmail.com Tel:718-679-8261 
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Dear Association Members: 

The golden wind slowly breathed away the summer heat, and white snow signals the golden year! Thank God for not 

only having the endless hot summer, but also the continuous harsh winter. In this grateful season, I would like to thank 

my fellow villagers for their enthusiasm for participating in the fellowship activities. On a sunny day in August, we 

went for a picnic under the shade of trees by the seashore and enjoyed the salty sea breeze! In the September of autumn, 

we welcomed the former premier, Mr. Yu Shikun. In early November, at the invitation of the President of the Yilan 

County Association of Taipei City, our President also rushed back to Taiwan to participate in the 50th Annual 

Ceremony and cheered for Premier Yu's non-regional legislator election. Of course, there are also many other events 

and news among members and other organizations this year, and I am reporting to my fellow members here. 

In addition, there is an important thing to report to our members: Several times in New Jersey's annual ceremony, we 

always encountered heavy snow and severe weather, and after several discussions on traffic difficulties among 

members, it was decided to move the annual ceremony to the spring time, on the 18th of April. On the one hand, the 

traffic is much easier, and on the other hand, you can set foot in the outskirts where the birds are singing and scented 

with flowers, and the spring breeze blows so that everyone can have a warm, joyful and happy day. At the same time, 

this winter, members can explode their talents at home to do their best for our annual journal. The great efforts of our 

members in recent years have made our annuals well received in the community, and let us work together again to 

produce a rich, colorful and valuable annuals. 

 

I encourage everyone to contribute and write diary or footnotes for individuals in life. These works whether they’re 

your masterpieces or the next generation's crystallizations, or they’re in Taiwanese, Chinese or English are welcome. If 

possible, translate the work into Chinese. Please email your masterpieces, articles, photos, paintings or 

calligraphies by mid-February to the editorial board or the president. 

2000 Annual Ceremony: 

When: Apr 19, Sunday, 13:00PM 
Where: Mr. Lin’s (40 Speedwell Ave., Morristown, NJ 07960) 

Fee: $35.00,   Please mail your Check with title ” Gheelan Assoc. of 
USA” to 59A Nassau Drive, Great Neck, NY 11021.  

Transportation: Please respond to have arrangement 
Registration: Please respond to register by 3/31 

 
 

Thanks to you for all your support for this big family, and wish you a happy and prosperous new year! 

 

 

 

President Richard Lin and All the board members     01/20/2020 

-------------------------------------------------- 
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